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Skolebestyrelsesmøde  

8. april 2024 Kl. 17.00 – 19.00 Afdelingen 

på Holtbjerg                        

  

Dagsorden  

Afbud fra: Mette, Camilla og elevrådet 

1.   Godkendelse af referat fra sidst  Godkendt 

2.   Nyt fra ledelsen   Tabita er tiltrådt bestyrelsen. Velkommen 

Ulla Hyldgaard er ansat som afdelingsleder for 

specialafdelingen pr. 1. maj. Ulla har hidtil været 

ansat som koordinationslærer.   

Processen omkring byggeri af den nye skole er i 

fuld gang. Der har netop været gennemgang af det 

faste inventar og efter sommerferien etableres der 

tre lokaler, hvor der skal laves prøvehandlinger på 

løst inventar – borde stole m.m. 

På Holtbjerg er flere lærere på barsel. Det har 

indflydelse på fagfordelingen for det kommende 

skoleår. 

Orientering om voldsom episode mellem to elever 

på 7. årg. 

Orientering om justering i folkeskolereformen, hvor 

bestyrelsen får indflydelse på en række områder 

med virkning fra skoleåret 25-26 

3.   Nyt fra formanden   Der er samrådsmøde d. 23.4. hvor budgettet skal 

drøftes 

4.   Nyt fra elevrådet   Der har for nylig været afholdt møde. Elevrådet 

har arbejdet videre med Legepatruljen og man 

arbejder på at lave en dag, hvor alle kommer i 

noget alternativt tøj. På Sjællandsgade arbejder 

man på at etablere ”venskabsklasser” 

5.   Nyt fra Holtbjerg – leder deltager   Der er en god og rolig stemning. Der er 

morgensang for 0.-3.klasse hver onsdag. I den 

seneste faguge har eleverne fra 0.-3. klasse 

arbejdet med sprog og venskabsklasser.  

Der har været lavet en særlig indsats for oprydning 

og rengøring i garderoben, med et godt resultat til 

følge.  

I SFO er en ny medarbejder blevet ansat.  

Der arbejdes på at lave en ”døgner”, hvor børnene 

skal være på en skolen en nat. 



Samarbejdet med Valdemarskolen er 

velfungerende og udbygget det seneste års tid 

 

6.   Indlæg om skoleudviklingssamtale 

ledelse/kommunen  

Ved samtalen deltager repræsentanter fra 

forvaltningen, centerchefen, direktør for Børn og 

Unge samt børne-familieudvalgsformanden  

Oplægget fra samtalen blev gennemgået 

 

7.   Opfølgning på budget   Budgettet blev gennemgået og herefter godkendt 

8.   Revidering af principper:   

- Princip for elevernes placering i klasserne – 

gentaget punkt, da der skal diskuteres 

klassedannelse efter 6. klasse  

 Der har været samtaler med udvalgte elever fra 7. 
klasse fra begge afdelinger omkring overgangen fra 
6. til 7. klasse.  
Enighed om, at der fremover dannes nye klasser 
efter 6. klasse.  
LK og LN formulerer tekst til princippet som sendes 
til godkendelse på næste møde. Skolen påbegynder 
arbejdet med dannelse af nye klasser med virkning 
fra d.d. 

9.   Eventuelt    
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